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Na temelju članka 18. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Hvara, („Službeni glasnik Grada Hvara“, 
broj: 5/09, 8/09, 1/11, 2/11, 6/13, 10/13 i 08/14), s a s t a v l j a   s e 

Z A P I S N I K 

o radu 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara, 

održane 29. lipnja 2017. godine, u Gradskoj loži – „Loggi“ u Hvaru 

Početak sjednice u 08:03 sati. 

Tonski zapis sjednice vijeća je sastavni dio ovog Zapisnika. 

Predsjednik Gradskog vijeća Jurica Miličić (u daljnjem tekstu Predsjednik), pozdravlja 
nazočne, te određuje minutu šutnje za prerano preminulog vijećnika prošlog saziva gosp. Franu 
Žuvelu. 

Utvrđivanje kvoruma: 

N a z o č n i   v i j e ć n i c i: 

Jurica Miličić dipl. iur., Vinko Ravlić dipl. bacc. oec., Antun Plenković, Magda Vučetić 

Rino Budrović, dipl. ing., Ivana Visković dipl. učiteljica, Mandica Huljić, Fabijan Vučetić, 

Nada Jeličić, prof., Joško Rosso, Teo Jeličić, Tonči Dujmović i Katica Vučetić 

I z o č n i   v i j e ć n i c i: nitko 

Predsjednik utvrđuje da je sjednici nazočno 13 vijećnika da postoji kvorum i da Gradsko vijeće 
može raditi u smislu donošenja pravno valjanih odluka i drugih akata iz nadležnosti Gradskog vijeća, 
sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada Hvara i drugim pozitivnim propisima. 

Predsjednik predlaže slijedeći: 

D n e v n i   r e d: 

1. Verifikacija Zapisnika sa 1. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara. 
2. Prisega Gradonačelnika. 
3. Pitanja vijećnika. 
4. Izbor članova Odbora za statut i poslovnik. 
5. Izbor članova Odbora za financije  
6. Izbor članova Odbora za predlaganje imena ulica i trgova. 
7. Izbor članova Odbora za urbanizam i prostorno uređenje. 
8. Izbor članova Odbora za razvoj i unaprjeđenje turizma. 
9. Izbor članova Odbora za uređenje i poboljšanje kopnenog i pomorskog prometa na području Grada 
Hvara. 
10. Izbor članova Odbora za školstvo kulturu i sport. 
11. Izbor članova Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja. 
12. Izbor članova Povjerenstva za procjenu vrijednosti nekretnina. 
13. Izbor članova Povjerenstva za ravnopravnost spolova 
14. Izbor članova Odbora za protokol  
Predsjednik vijeća otvara raspravu o dnevnom redu. 
Nada Jeličić: 

- Rasprava o aktualnoj temi – turistička sezona. 
Joško Rosso: 

- Osnivanje Povjerenstva za vizualni identitet grada Hvara. 
- Da se danas donese Zaključak o osnivanju. 
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Rino Budrović: 
- Načelno smo protiv nadopuna to je bio stav SDP-a, jer nismo u mogućnosti raspravljati na 

odboru stranke. 
Fabijan Vučetić: 

- Čl. 91. Poslovnika o radu Gradskoga vijeće Grada Hvara propisuje da je potrebno da se 
dostave materijali. 

- Imamo pravila i moramo ih se držati. 
Predsjednik vijeća čita čl. 91. Poslovnika Grada Hvara. Određuje pauzu od 2 minute. 

Nastavak u 8:17 sati 
Predsjednik vijeća: 

- Stavlja na glasovanje prijedlog točke Rasprava o aktualnoj turističkoj sezoni i mjerama. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-5. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da se navedena točka uvrštava u dnevni red. 
 
Predsjednik vijeća određuje raspravu po drugoj točki vizualni identitet grada Hvara: 
Joško Rosso: 

- Ovo je jedan primjer birokratskog formalizma. 
- Povlačim točku dnevnog reda – vizualni identitet grada Hvara. 

Predsjednik vijeća utvrđuje dnevni red. 
Predsjednik vijeća stavlja dnevni red na glasovanje: 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -9, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN“-4. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je da dnevni red usvojen. 
 

Točka 2. 
Prisega Gradonačelnika. 

Predsjednik vijeća čita tekst prisege: „Prisežem da ću prava i obveze gradonačelnika obavljati 

savjesno i odgovorno, radi gospodarskog i društvenog probitka Grada Hvara i Republike Hrvatske, 
da ću u obavljanju dužnosti člana Vijeća pridržavati se Ustava, zakona i Statuta i da ću štititi ustavni 
poredak Republike Hrvatske“. 
Gradonačelnik svečano priseže i potpisuje prisegu. 

Predsjednik vijeća čita tekst prisege za zamjenika gradonačelnika: „Prisežem da ću prava i obveze 

zamjenika gradonačelnika obavljati savjesno i odgovorno, radi gospodarskog probitka Grada Hvara 
i Republike Hrvatske, da ću u obavljanju dužnosti člana Vijeća pridržavati se Ustava, zakona i Statuta 
i da ću štititi ustavni poredak Republike Hrvatske“. 
Zamjenik Gradonačelnika svečano priseže i potpisuje prisegu. 
 
Fabijan Vučetić: 

- Prisjedniče molim pauzu od 2 minute radi povrede poslovnika.  
- Čl. 43. svečane prisege Poslovnika gradskog vijeća Grada Hvara, niste čitali tekst svečane 

prisege iz tog članka Poslovnika gradskog vijeća Grada Hvara. 
Predsjednik vijeća odbijam dati dvije minute pauze. 
Predsjednik vijeća daje tri minute pauze, radi konzultiranja sa Stručnim službama i s tajnicom. 
Predsjednik vijeća: 

- Raspravio sam sa tajnicom proceduralnu pogrešku koje će biti otklonjena, ali prisega je 
valjana gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika. 

 
Točka 3. 

Pitanja Vijećnika 
Nada Jeličić: 
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- Kakav je uvid u postojeće stanje i Vaše smjernice rada? 
Gradonačelnik: 

- Krenuli smo s poslom u množini Kuzman i ja, krenuli smo sa upoznavanjem stanja u Gradu. 
Razgovarali sa svim službama i trgovačkim društvima kojima je Grad osnivač. Također smo 
dobili izvještaje o stanjima u društvima, projektima i financijama. 

 
Teo Jeličić: 

- Pitanje upućujem Šimi Šurjaku u vezi stanja prometnice u Šamoretovom dolcu, odron koji se 
dogodio prije dva mjeseca. Cesta i dalje puca, a znamo da kompletna infrastruktura i 
opasnost za kolektor za taj dio grada i Palmižanu. 

Šime Šurjak: 
- Čekamo da donese strojeve, izvođač je Damida –  raditi će potporni zid ceste. Bilo je nekakvih 

zapreka, ali je to prevladano 
Teo Jeličić: 

- Izvođač Damida je i uzročnik onoga što se dogodilo. Izražavam sumnju da će to sanirati, jer 
daje bio pouzdan izvođač do ovoga ne bi bilo ni došlo. 

Šime Šurjak: 
- Teško je utvrditi jednoznačan razlog odrona. Damida nije gradila nego podizvođač. 

Tonči Dujmović: 
- Komunalni redari, da se uvede legalizacija kamera i nabava vozila za iste. 
- Ne mogu komunalni redari raditi sve – zabrana ispijanja alkohola na javnom mjestu – što 

uraditi kada zatečeni ne želi platiti? Kad s njima ureduje policija onda stranac ne može reći 
da neće platiti. 

- Nautičkom centru – Što se radi na provedbi Pravilnika u luci? Veliki nered u luci, operativna 
obala kao da ne postoji, Carpe diem vozi svaku noć i uzurpira dio operativne obale? 

- Zašto su uklonjeni kontejneri s Carine? 
Gradonačelnik: 

- Razgovarali smo s komunalnim redarima o načinu rada preko ljeta. 
- Moraju mnogo raditi i moraju biti prezentni u gradu. 
- Od 01. 07. dolaze sezonski policajci- plaća se samo smještaj. 
- Kamere smo angažirali za smeće i ostale prekršaje. 
- Postoji auto – auta za Grad – tipa Dacia cca 70 do 80.000,00 kuna. 
- Nautički centar – ukazali su mi na stvari nisu dobre i treba ih urediti. S gradnjom na vrhu rive 

dio operativne obale. Neke se stvari trebali izvršiti da ne bi propao posao. 
- Red u luci – luka je prekapacitirana s 150% i moramo se strpiti da se produženje rive izgradi. 
- Za brodove koji dolaze treba naplati pristojbu. 
- Velike su pritužbe na trabakule – tzv. Kriljane. Dali smo im naputke za ponašanje – mali 

kamion za kupljenje smeća. Zabranili disko klubove na brodovima – trabakulima, a ako se ne 
budu pridržavali dobit će zabranu pristanka u luku Hvar. 

Šime Šurjak: 
- Zaštita sigurnosti u luci na Carinskom gatu – 50 metara zakonski ne smije biti u luci 

kontejneri. Vozilom komunalnog kupiti će se smeće izravno u dogovoru s ugostiteljima.  
Tonči Dujmović: 

- U pravilniku piše 45 metara rezervirano za trabakule. Neka se veže u jedan red neka ih bude 
šest. 

- Palmižana se izmjestila u Ščikov bok i kada naprave manevar to je šćiga u Šćikov bok po 
bonaci. 

- Carpe diem zašto se ogradilo 15 metara operativne obale na koju nitko ne može pristupiti. 
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- Zašto se ne bi stisnulo npr. Kriljane, a stišće se samo domaće ljude. Zašto smo samo mi jebena 
stranka Forani? 

Predsjednik vijeća izriče opomenu vijećniku Dujmoviću zbog prostačenja u vijećnici. 
Gradonačelnik: 

- Slažem se s vijećnikom Dujmovićem da se u luci mora poštivati određena metraža. Izađem 
navečer vanka i pokušam to složiti u glavi, te vidim da je sve prekapacitirano. 

- Operativni dio luke mora služiti svima. Sada ćemo produžiti rivu i novi dio će se pridodati u 
operativnu obalu. 

- Danas imam razgovor s direktorom Lučke uprave s gosp. Maroevićem i vidjeti ćemo kako je 
sve to moguće urediti 

Katica Vučetić: 
- Trebala sam pitati gosp. Buzolića direktora Nautičkog centra, ali njega nema. 
- Ukrcaj gostiju prema Stipanskoj i iskrcaj istih pijanih sa Stipanske u sitne sate. To Šćikov bok 

ne može podnijeti, jer se isti iskrcavaju totalno razvaljeni i meni mlade cure rade i ne mogu 
s njima izaći na kraj. 

- Neka se iskrcavaju gdje su se dosada iskrcavali dalje od Šćikovog boka. 
- Šesta zona služi za opskrbu Paklenih otoka, te opskrbe više nema imamo štekat do mora. Do 

sada je bilo pravilo da do 5 sati se ne smije ništa postavljati.  
- Koliki su gabariti štekata u Šćikov bok pitanje upućeno Mariji Bibić? 

Gradonačelnik: 
- Zvati službu koja je odobrila štekat – gđu Mariju Bibić. 
- Imamo mali prostor za puno stvari. 
- Od 01. 07. biti će policija spavati će u Hotelu Dalmaciji tako da vide na ulazu u grad i na 

povratku iz grada. 
- Komunalni redari – raspodjela smjera da budu uvijek pripravni. 
- Za Šćikov bok je nabijeno – zbog dolazaka brodova sa strane i tu se zadržavaju i nikoga ne 

puštaju. 
- Razgovarati ćemo s pomorskom policijom, Lučkom kapetanijom i gosp. Vidanom kako 

optimalno provoditi red u luci. 
Joško Rosso: 

- Dati nalog za izmještanje kontejnera pred Franjevačkom Samostanom. Nema nikakve kuće 
koja tu gravitira. 

- Kamion komunalnog kada dođe iz Križne luke – na štekatu u Križnoj luci zagadi jutarnju kavu, 
doručak da bi došli po jedan kontejner. 

- Kod zvijezde mora je u saliž pričvršćena vijkima naprava za parkiranje bicikla? 
- Za Šimu Šurjaka – na stepenicama blizu Sv. Marka da bi bio plato za kontejner. 

Gradonačelnik: 
- Slažem se sa vijećnikom Rossom- sugestija dobra; blizu je žalo i ima mnogo ljudi i jedan 

restoran. 
- Nisam vidio napravu za parkiranje bicikla kod crkvice Zvijezde mora. 
- Zabrana vožnje bicikala u Grad. 
- Dana je uputa brodarima da svom gostima kažu da bicikle koje dovezu da preko rive izguraju 

do Dolca, pa tamo započnu voziti bicikl. 
- Treća točka je da će kontejneri od 01. 11. kontejneri će se izmjestiti iz centra grada.  

Šime Šurjak 
- Razmisliti ćemo o prijedlogu s komunalnim društvom. 

Jurica Miličić istupa kao vijećnik: 
- Što će se poduzeti po tome što fali koševa za otpatke od Dolca do Rive. 

Gradonačelnik: 
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- Došli smo do toga da se kućno smeće baca u te koševe i da se isti zatrpavaju, a za što nisu 
namijenjeni ti koševi. 

Rino Budrović: 
- Prerano je za postavljanje pitanja Gradonačelniku i danas na tome ne mislim sudjelovati. 

Katica Vučetić: 
- Pepeljare po gradu, odlaganje smeća? 

Gradonačelnik: 
- Kod Fontika je novi koš, na kojem je moguće ugasiti cigaretu i baciti u smeće. 

Magda Vučetić: 
- Ulaz u grad je katastrofalan, da se upristoji i ne vidi se kapelica Sv. Antonija. 
- Akcentna rasvjeta u Mandraću je postavljena, ali oko Mandraća se ne vidi. 

Gradonačelnik: 
- Moramo krenuti po prioritetima. 
- Pitanje Cvitanića – uklanjanje olupina, kuća Bogdan i kako riješiti problem. 
- Račvanje prema Brusju gdje je jedno odlagalište otpada koje moramo ukloniti. 
- Uvođenje pauka – razgovor s redarima da li se to isplati, cijela jedna ulica gdje se ostavljaju 

prikolice za glisere, ljeti, a zimi na tim prikolicama budu i gliseri. 
- Razgovarali smo da se aktivira parkiralište iz hotela Bodul privremeno za odlaganje brodova 

i glisera preko zime. 
- Kompletna rasvjeta se mora promijeniti, tj. treba se preći na LED rasvjetu. 

Nada Jeličić: 
- Da se kratko pojasni stanje ceste Milna-Grablje. 

Šime Šurjak: 
- Prošle godine nanesen je asfalt, bilo je problem s podlogom što je sanirano na trošak 

izvođača. 
Magda Vučetić: 

- Hortikulturno uređenje kod Centra? 
Šime Šurjak: 

- Županija kao osnivač je za to zadužena, ali komunalno svake godine izlazi u susret i to 
odrađuje. 

Točka 4. 
Izbor članova Odbora za statut i poslovnik. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Rino Budrović, član 
- Ranko Avelini, član 
- Prošperina Jeličić, član 
- Jurica Miličić, član 
- Dražen Bonković, član 
- Joško Rosso – predsjednik 

Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Odbor za statut i poslovnik izabran u predloženom sastavu. 

Točka 5. 
Izbor članova Odbora za financije. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Ivo Pavičić, član 
- Katica Vučetić, član 
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- Zdravko Tudor, član 
- Ive Tudor, član 
- Nada Matković, član 
- Željko Pavišić – predsjednik 

Predsjednik vijeća utvrđuje da ima 12 vijećnika u vijećnici. 
Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12„PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Odbor za financije izabran u predloženom sastavu. 

Točka 6. 
Izbor članova Odbora za predlaganje imena ulica i trgova. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Lenka Kovačević, član 

- Margita Visković, član 

- Marko Soldić, član 

- Jurko Petrić, član 

- Marija Vuco, član 

- Antonija Barbarić - predsjednik 
Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Odbor za imenovanje ulica i trgova izabran u predloženom sastavu. 

Točka 7. 
Izbor članova Odbora za urbanizam i prostorno uređenje. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Ranko Avelini, član 

- Prošper Carić, član 

- Jakov Hraste, član 

- Jurica Miličić - predsjednik 
- Žarko Dadić, član 

- Teo Jeličić, član 

Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Odbor za urbanizam i prostorno uređenje u predloženom sastavu. 

Točka 8. 
Izbor članova Odbora za razvoj i unaprjeđenje turizma. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Matea Dulčić, član 

- Ivana Tudor, član 

- Vinko Ravlić - predsjednik 
- Zdravko Tudor, član 

- Dorotea Marojević-Ćaleta, član 

- Jurica Hraste, član 

- Vilma Plazonja, član 

Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Odbor za statut i poslovnik izabran u predloženom sastavu. 
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Točka 9. 
Izbor članova Odbora za uređenje i poboljšanje kopnenog i pomorskog prometa na području Grada 
Hvara. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Matko Lušić, član 

- Joško Martinić, član 

- Antun Plenković – predsjednik 
- Jurko Petrić, član 

- Marin Jeličić, član 

- Ivica Bilandžić, član 

- Tonči Dujmović, član  
Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Odbor za uređenje i poboljšanje kopnenog i pomorskog prometa na 
području Grada Hvara izabran u predloženom sastavu. 

Točka 10. 
Izbor članova Odbora za školstvo kulturu i sport. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Sanja Ćurin, član 

- Jurica Miličić, član 

- Nada Jeličić – predsjednik 
- Prošper Zaninović, član 

- Matko Pavlović, član 

Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Odbor za školstvo kulturu i sport izabran u predloženom sastavu. 

Točka 11. 
Izbor članova Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Sanja Ćurin, član 

- Matko Lušić, član 

- Prošperina Jeličić – predsjednik 
- Antun Plenković, član 

- Zorka Bibić, član 

- Ivo Zaninović, član 

Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja izabran u predloženom 
sastavu. 

Točka 12. 
Izbor članova Povjerenstva za procjenu vrijednosti nekretnina 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Ivo Pavičić, član 
- Pero Radaić, član 
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- Teo Jeličić - predsjednik 
- Dino Petrić, član 
- Kristina Lubina Deiters, član 

Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Povjerenstvo za procjenu vrijednosti nekretnina izabrano u 
priloženom sastavu. 

Točka 13. 
Izbor članova Povjerenstva za ravnopravnost spolova. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Marija Milnac, član 

- Rino Budrović, član 

- Katarina Marušić, član 

- Matko Tomislav Novak, član 

- Nada Matković  – predsjednik 
- Venija Kempeks, član 

- Nikolina Šeperica, član 

Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Povjerenstvo za ravnopravnost spolova izabrano u predloženom 
sastavu. 

Točka 14. 
Izbor članova Odbora za protokol. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu i poziva vijećnike da iznesu prijedloge. 
Odbor za imenovanja predlaže slijedeće članove: 

- Jurica Miličić - predsjednik 
- Katica Čuljak, član 

- Sandra Barbarić, član 

Predsjednik vijeća stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN“-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da Odbor za članova za protokol izabran u predloženom sastavu. 

Točka 15.  
Rasprava o aktualnoj turističkoj sezoni 2017.g. situacija i mjere. 
Predsjednik vijeća da je uvodnu riječ Nadi Jeličić. 
Nada Jeličić: 

- Udaljavamo se od zakona odluka i pravila. 
- Suočeni smo posljedicama neorganizirane turističke sezone. Nije se potrebno ograničiti na 

uklanjanje posljedica. Potrebno je djelovati na uzroke, tj. spriječiti njihov nastanak, a to 
možemo revnom primjenom zakona, odluka i pravilnika koje ovaj grad već ima i koje je ovo 
Vijeće već donijelo. 

- Kada smo se 2003.g. pojavili na političkoj sceni, odmah smo bili prozvani da smo protiv 
mladih i protiv zabave, a što nije točno. Mi jesmo za različite oblike turizma, ali neka se kroz 
te oblike poštuju zakoni. Prva pojava koja mene osobito smeta je održavanje „After beach 
party“ na vrhu rive. Lokal s pet zvučnika koji vrlo učestalo dovodi ljude i ima praktički disko 
na otvorenom. Postojanje samih zvučnika na javno površini se „kosi“ sa samim ugovorom 
koji je ugostitelj trebao sklopiti s Gradom. Nakon toga party-a oni izlaze u grad i to se smatra 
zabavom. Zabavlja li se djevojka koja povraća na Mandraću koja drži bocu vina koji je 
prethodno kupila u trgovini? Zabavljaju li mladići koji ne znaju doći do hotela i pitaju našu 
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sugrađanku kuda trebaju ići, tj. ne znaju uopće gdje se nalaze – u gradu Hvaru ili na otoku 
Hvaru? Uskraćuju li ti onim drugim gostima koji se drugačije zabavljaju, tko štiti njihova 
prava. 

- Gradonačelnik je rekao da će uzeti jedan novi smjer i da će biti provođenja Zakona o buci, 
Zakona o javnom redu i miru, Zakona o ugostiteljskoj djelatnosti i ti zakoni reguliraju pravila 
ponašanja. 

- Plaćeni novinari, koji se navodno brižno odnose prema turizmu, nas plaše da će se gosti 
potjerati. Neće se gosti potjerati. Mi kao Grad moramo sebe dovesti u red i uvesti red 
ugostiteljima, ne da se to svede na penzionersku formu, nego čisto da se pridržavamo zakona 
i da se uvede red na korist sviju. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Teo Jeličić: 

- Uloga medija u aktualnoj situaciji. Na dobrom smo putu čim se ovakva medijska halabuka 
podigla samo na najavu uvođenja reda u grad Hvar. Napadi na gradonačelnika od tiskanih 
medija i od javne televizije koju mi svi plaćamo.  

- Kulminiralo je člankom u jučerašnjoj Slobodnoj gdje nas je Ante Tomić nazvao zatucanim 
bogomoljcima. 

- Neki Hvar gledaju samo kroz profit – kako 01. 10. odnijeti što više novaca iz Hvara. 
- Molim sve vijećnika da podrže inicijativu gradonačelnika Novaka da se u uvede red. 
- Sve odluke trebaju donositi jednoglasno. 

Joško Rosso: 
- Pohvale Gradonačelniku na stavu koji je zauzeo u istupanju prema medijima. 
- Za 14 dana očekujem informaciju o poduzetom po postojećim odlukama. 
- Situacija je sve gora i gora, te tome treba pristupiti sustavno. 
- Je se ne osjećam sigurno, pustiti svoju unuku samu na plažu. 

Katica Vučetić: 
- Sanirati buku u Hvaru. 
- Na nekim dijelovima da se poveća jakost na 90 dB u periodu od 23,00 do 02,00 sati. 
- Zaštitari da se unajme. 

Fabijan Vučetić: 
- SDP je bio protiv uvrštavanja ove teme na dnevni rad, jer smo trebali čuti  komunalne redare 

koji su na terenu i svaki dan se susreću s ovakvim problemima. Da iz njihovog terenskog rada 
čujem probleme, nemamo direktora Fontika, Komunalnog, nema nikoga iz Službe za 
Gospodarstvo. Nema svih čimbenika u Gradu koji bi trebali raspravljati o ovome, te da se ova 
tema treba nastaviti na nekakvoj drugoj sjednici, možda tematska sjednica o ovoj temi i da 
svi sudjeluju u raspravi. 

- Rješenje za sada nismo našli, kako da se zaustaviti „divljanje“ po gradu Hvaru. 
Nada Jeličić: 

- Nered nakon napuštanja ugostiteljskih objekata. 
- Treba upozoriti goste da se uredno ponašaju. 

Gradonačelnik: 
- Iznimno mi je drago da smo locirali problem i da shvaćamo što trebamo raditi. 
- Krajnji je čas da se da „stisnemo“ situaciju da ne bude gore. 
- Vijeće turističke zajednice donijelo je neke odluke za normalizaciju situacije. 
- Facebook stranica grada Hvara mora postojat. 
- Oglasi na katamaranima. 
- Složili smo tekst tako da se ne vidi samo zabrane. 
- Kazna je uvijek po meni krajnja mjera. 

Jurica Miličić: 



10 

- Edukacija, edukacija, prevencija, a ne represija. 
Predsjednik vijeća određuje stanku od 2 minute. 

Nastavak u 10:40 
Nada Jeličić: 

- da za slijedeću sjednicu Gradonačelnik pripremi konkretan paket mjera za normalizaciju 
stanju turizmu i način provođenja važećih Gradskih odluka  

- da na slijedećoj sjednici prisustvuju svi predstavnici Službi kako bi mogli odgovoriti na 
određenja pitanja. 

Fabijan Vučetić: 
- Dopuna uz Službe i direktori svih trgovačkih društava kojima je Grad osnivač, samo neka uđe 

u zaključak. 
Predsjednik vijeća čita zaključak. 

Predsjednik vijeća utvrđuje da je dnevni red iscrpljen i zahvaljuje se vijećnicima i prisutnima u 
vijećnici na sudjelovanju i najavljuje novu sjednicu.  

Sjednica završena u 10,42 sati 

       Zapisnik vodio i sastavio:                                                         Predsjednik Gradskog Vijeća: 

       Marin Vranković, dipl. iur.                                                              Jurica Miličić, mag. iur. 

 

 


